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Από το πρακτικό της  32ης/2015 Τακτικής  συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

 Αρ. αποφάσεως : 334 

 

ΘΕΜΑ: Έγκριση Πρακτικού της Επιτροπής παροχής γνώμης προς το Δημοτικό Συμβούλιο για την 

καταστροφή αντικειμένων που δεν έχουν καμία αξία. 

 

Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 17
η
 του μήνα Δεκεμβρίου του έτους 2015 ημέρα της 

εβδομάδας Πέμπτη  και ώρα 19:30 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν της με 

αριθ. πρωτ 36766 /11-12-2015, του Δήμου εγγράφου προσκλήσεως του Προέδρου  που επιδόθηκε σε κάθε 

μέλος στις 11-12-2015 και στον κ. Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 67 παρ. 5  του Ν. 3852/ 2010 και 

δημοσιεύτηκε στο Δημοτικό Κατάστημα.  

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα τριών (33) μελών 

βρέθηκαν παρόντα  τριάντα ένα (31) ήτοι: 

Π α ρ ό ν τ ε ς 
1 Β. Παντελάρος  10. Σ. Χατζηστεργίου  19. Ε. Τροχίδης  28.Η. Δρούλιας    

2 Ν. Καραγιάννης  

 

11. Μ. Χουδελούδης   20. Α. Μποζίκας  29. Α. Γκανά –Ρηγάκη   

  

3. Ν. Δαουάχερ   12. Λ. Βουλγαρίδης 21. Ε. Λυμπουσάκη-

Γεωργιάδη  

30. Φ. Θεοδωρακόπουλος  

Απών 

4. Κ. Σταθάς   13. Μ. Δημουλά    22. Ε. Τοκατλίδη  

Απούσα 

31. Ι. Κέντρης   

5. Η. Βαρυτιμιάδης   14. Γ. Ζέρβα        23. Ε. Ντηνιακός  32. Κ. Ασπρογέρακας   

6. Ε. Θερμού   15. Π. Κουβαράς   24. Δ. Τσατσαμπάς   33. Κ. Φουρλής  

7. Κ.Βορέας 16. Α. Παναγοπούλου-

Γεωργοπούλου  

25.Β. Καρατζαφέρης   

8. Π. Μοσχονάς  17 Κ. Τσουκνίδας    26. Θ.Σπηλιόπουλος   

9. Ι. Ζώτος   18. Δ. Θεοδώρου    27.Α. Σκαμπά    

Ο Δήμαρχος  συμμετείχε στην συνεδρίαση. 

Ο  Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, ύστερα από  τη διαπίστωση της απαρτίας, κήρυξε την έναρξη της 

συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

Αποχωρήσεις: κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 5
ου

 θέματος, αποχώρησε ο κ. Ε. Ντηνιακός, ο οποίος 

επέστρεψε κατά τη διάρκεια της  συζήτησης  του 7
ου

 θέματος, οι κ.κ. Ι. Κέντρης και Δ. Τσατσαμπάς 

αποχώρησαν πριν τη ψηφοφορία του 7
ου

 θέματος, ο κ. Κ. Φουρλής αποχώρησε πριν τη ψηφοφορία  του 24
ου

 

θέματος. 

Μεταβολές: Μετά από πρόταση του Προέδρου :  

α. το 1
ο
 θέµα αποσύρεται  από την ηµερήσια διάταξη. 

β. το 7
ο
 θέμα, με ομόφωνη απόφαση θα αποτελέσει το 4

ο
 θέμα ημερησίας διάταξης.   

 

 



Με την έναρξη της Συνεδρίασης και πριν τη συζήτηση των θεμάτων ημερήσιας διάταξης ο Πρόεδρος κ. Β. 

Παντελάρος, σύμφωνα με τις ισχύουσες διατάξεις του Ν. 3852/2010 άρθρο 67 παρ. 7,  εισηγήθηκε για την 

εκτός ηµερησίας διάταξης συζήτηση των θεµάτων ως κατεπείγοντα: 1. Συζήτηση και λήψη απόφασης για 

έγκριση της 15
ης

  Αναμόρφωσης του Προϋπολογισμού του Δήμου μας, οικον. έτους 2015 (σχετ.: 263 & 

269/2015 Απ. Ο.Ε) 2. Συζήτηση και λήψη απόφασης περί Τροποποίησης της Προγραμματικής Σύμβασης 

μεταξύ του Ελληνικού Δημοσίου- Γενική Γραμματεία  Αθλητισμού και του Δήμου Χαϊδαρίου, για τις 

πράξεις: «Αντικατάσταση Συνθετικού Χλοοτάπητα και Εργασίες Συντήρησης στο Δημοτικό Γήπεδο 

‘’ΤΑΚΗΣ  ΧΑΡΑΛΑΜΠΙΔΗΣ» & «Συντήρηση Κερκίδων και Περιφράξεων Αθλητικών Κέντρων Δήμου  

Χαϊδαρίου»  3. Συζήτηση και λήψη απόφασης περί αιτήματος του Σωματείου Επαγγελματιών και του 

Συλλόγου Παραγωγών Πολιτών  Α΄ Λαϊκής Αγοράς Πειραιά, σχετικά με Ίδρυση Λαϊκής Αγοράς στα όρια 

αρμοδιότητας του Δήμου μας. (σχετ.: 108/2015 Απ. Ε.Π.Ζ) 

Το  Δημοτικό Συμβούλιο ομόφωνα εγκρίνει τη συζήτηση των θεμάτων τα οποία θα αποτελέσουν το 1
ο
, 2

ο 
και  

3
ο
 θέμα της ημερήσιας διάταξης   

Ο κ. Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου εισηγούμενος το 12
ο
 (πλέον) θέμα ημερησίας διάταξης, είπε τα 

εξής:  

Με την υπ’ αριθ. 259/ 2014 απόφαση του, το Δημοτικό Συμβούλιο συγκρότησε την Επιτροπή 

Παροχής  Γνώμης, προκειμένου  να  παράσχει  γνώμη  προς  το  Δημοτικό  Συμβούλιο  για  την καταστροφή 

αντικειμένων που δεν έχουν καμία αξία., σύμφωνα με την παρ. 6 του άρθρου 199 του K.Δ.Κ., «…... 

Αντικείμενα που δεν έχουν καμία αξία καταστρέφονται με απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου  που  

εκδίδεται  ύστερα  από  γνώμη  επιτροπής  για  την  καταστροφή αντικειμένων», αποτελούμενη από δύο 

Δημοτικούς Συμβούλους και έναν Τεχνικό υπάλληλο  του Δήμου καθώς απαιτούνται τεχνικές γνώσεις , για τη 

διατύπωση της γνώμης της επιτροπής. 

 

Η Επιτροπή παροχής γνώμης  συνέταξε το από 11/12/2015 πρακτικό, το οποίο έχει ως εξής: 

 

ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΚΑΤΑΣΤΡΟΦΗΣ ΑΝΤΙΚΕΙΜΕΝΩΝ ΠΟΥ ΔΕΝ ΕΧΟΥΝ ΚΑΜΙΑ ΑΞΙΑ 

 

Στο Χαϊδάρι σήμερα, Παρασκευή 11η Δεκεμβρίου 2015 στην αίθουσα Δημοτικού Συμβουλίου συνήλθε 

σε συνεδρίαση η Επιτροπή για την Καταστροφή Αντικειμένων Χωρίς Αξία (σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 

3463/2006, αρ.199, παρ.6) που συγκροτήθηκε με την υπ’ αρ. 259/2014 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. 

Παρόντα ήταν και τα τρία μέλη της Επιτροπής ήτοι: 

1. Βορέας Κωνσταντίνος, Δημοτικός Σύμβουλος – Πρόεδρος της Επιτροπής  

2. Θεοδώρου Δημήτριος, Δημοτικός Σύμβουλος – Μέλος της Επιτροπής   

3. Μυτιληναίου Αναστασία,  Μόνιμη Υπάλληλος κλάδου ΠΕ 7 Χημ. Μηχανικών – Μέλος της 

Επιτροπής 

Η ανωτέρω Επιτροπή συνήλθε σε συνεδρίαση ύστερα από σχετικό αίτημα του Προϊσταμένου 

Καθαριότητας (υπ’ αριθμ. πρωτ. 36679/ 11-12-2015 έγγραφο), με σκοπό να γνωμοδοτήσει σχετικά με την 

κατάσταση ορισμένων παλαιών κάδων απορριμμάτων. Σύμφωνα με την υπόδειξη του Προϊσταμένου 

Καθαριότητας κου Μπαρδή Αθανάσιου και μετά από επί τόπου αυτοψία η Επιτροπή διαπίστωσε ότι:  

 110 πλαστικοί κάδοι απορριμμάτων  

 80 πομπέ, χωρητικότητας 1100 Lt 

 30 μικροί, χωρητικότητας 550 Lt   

 και 40 μεταλλικοί κάδοι απορριμμάτων, χωρητικότητας 1100 Lt 

δεν χρησιμοποιούνται και είναι αποθηκευμένοι στην αποθήκη υλικών της Τεχνικής Υπηρεσίας, όπου 

καταλαμβάνουν σχετικά μεγάλο χώρο αποθήκευσης. Οι προαναφερόμενοι κάδοι  έχουν καταστραφεί πλήρως 

μετά από πολυετή χρήση και δεν είναι δυνατό να χρησιμοποιηθούν περαιτέρω ως κάδοι απορριμμάτων, ούτε 

να επισκευασθούν.  



Κατόπιν όλων των παραπάνω η τριμελής Επιτροπή ομόφωνα εισηγείται προς το Δημοτικό Συμβούλιο 

την απόσυρση (καταστροφή ή ανακύκλωση) των παλαιών κάδων απορριμμάτων που περιγράφονται 

παραπάνω, επειδή αποτελούν αντικείμενα χωρίς αξία που ανήκουν στην κυριότητα του Δήμου Χαϊδαρίου. 

Για το σκοπό αυτό συντάσσεται Πρακτικό και υπογράφεται όπως ακολουθεί. 

Η ΕΠΙΤΡΟΠΗ  

ΒΟΡΕΑΣ     ΘΕΟΔΩΡΟΥ    ΜΥΤΙΛΗΝΑΙΟΥ 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ   ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ        ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ 

(ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ)  (ΜΕΛΟΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ)         (ΜΕΛΟΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ)  

 

Στη συνέχεια, ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να αποφασίσουν σχετικά.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού άκουσε τον Πρόεδρο του και έλαβε υπόψη το από 11/12/2015 πρακτικό της 

αρμόδιας Επιτροπής , συζήτησε το θέμα για το οποίο και διατυπώθηκαν οι απόψεις των Δημοτικών 

Συμβούλων, όπως αναλυτικότερα αναγράφονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά. 

 

Συνεπώς, μετά την ολοκλήρωση της συζήτησης το Δημοτικό Συμβούλιο, 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
 

Εγκρίνει και επικυρώνει το από 11/12/2015 πρακτικό της Επιτροπής Παροχής Γνώμης, που αφορά στην 

καταστροφή ή ανακύκλωση των παλαιών κάδων απορριμμάτων, σύμφωνα με τη γνωμοδότηση της αρμόδιας 

επιτροπής, όπως αποτυπώνεται  στο εισηγητικό μέρος και επισυνάπτεται της  παρούσας απόφασης. 

 

 

             Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ      ΤΑ ΜΕΛΗ 

                        (Υπογραφή)             (Υπογραφή)          (Υπογραφές) 

Ακριβές Αντίγραφο 

Χαϊδάρι  21-12-2015 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΣΕΛΕΚΟΣ  


